



※ 节日举办日期将取决于当地安排,如有变更,恕不另行通知。

符号表示:★ 含门票;⊙游览站点

第1天 吉隆坡 🛪 仁川

集合于吉隆坡国际机场,飞往釜山。

第2天 仁川 🛪 釜山

⊙长林港

以彩绘的货柜屋装饰,这是一个充满异国风情、色彩斑斓的小渔港。

★松岛云步道【含来回缆车】

釜山最着名的天然景观, 也是釜山的十大名胜之一。

∰⊙迎月山

第3天 釜山

韩国最大,最精彩的樱花庆典。作为韩国最受欢迎的年度节日而闻名。 ※花季会受气侯影响而有所改变。

⊙甘川文化村

山坡上的彩色房子,被誉为韩版马丘比丘,也是韩综《Running Man》拍摄景点。

★BIFF 街【含每人一份人气小吃黑糖餅】

●札嘎其海鲜市场

札嘎其海鲜市场是全釜山规模最大的海鲜市场。

第4天 釜山 – 丽水

★韩国鱼饼DIY

鱼糕是釜山最具代表性的食品。

⊙仙岩寺

这座寺庙坐落在一片有着数百年历史的树木繁茂的森林中。

★顺天湾生态公园

将1.12平方公里的自然栖息地改造成一个保护区,拥有505多种树木和113种花卉。

第5天 丽水 – 全州

★蟾津江火车村【含铁路自行车 – 4人一辆】

这是使用旧谷城站和废弃铁路打造的火车主题公园。

★谭阳郡竹公园

竹公园囊括了竹树的价值。在竹林和厚厚的松树林中享受清新的空气。

★**穿韩服游全州韩屋村** ※只含韩服及女性头饰

超过800间的韩国传统房子"韩屋"。

第6天 全州 – 首尔

●○汝矣岛樱花节

在春风中,汝矣岛将绽放来自济州岛的1600多棵染井吉野樱花树,装 点着汉江畔。

⊙广藏市场

这是韩国第一个永久性市场,也是品尝正宗韩国街头美食的首选之地。

⊙仁寺洞

第7天 首尔

⊙购物站: 【人蔘专卖店】【护肝宝专卖店】【美容化妆品免税店】

⊙明洞

★德寿宫 ※每逢星期一休馆

位于首尔最繁华的街道上,以富有韵味的石墙路而闻名。

第8天 首尔 – 仁川 ズ 吉隆坡

⊙土产与纪念商品店

今天,我们乘搭当日航班,依依不舍告别韩国返回家园。



Note: ★ Entrance fees Included; OSightseeing stop

DAY 1

Kuala Lumpur **X** Incheon

Assemble in KL International Airport for flight to Busan.

DAY 2

Incheon **₹** Busan

Jangnim Port

Adorned with painted cargo container houses, this is a colorful and exotic fishing port.

★Songdo Sky Park [Includes Round Trip Cable Car]

It is the most famous natural landscape in Busan and one of Busan's top ten attractions.



DAY 3

Busan

9⊙Jinhae Cherry Blossom Festival

The largest and most splendid cherry blossom celebration in Korea. Renowned as South Korea's most popular annual festival. *Flora season is subject to weather condition.

Gamcheon Cultural Village

Known as Machu Pichu of Korea, it also one of the filming ground for the Korea's famous program "Running Man".

★ BIFF Street [Includes : Ssiat Hotteok one piece/person]

Jagalchi Market

Jagalchi Seafood Market is the largest seafood market in Busan.

DAY 4

Busan - Yeosu

★DIY Fish Cake Making Experience

Fish cakes are one of the most popular snacks in Busan.

Seonamsa Temple

The temple site is nestled within a lush forest of diverse trees that are hundreds of years old.

★ Suncheon Bay Ecological Park

It was established to transform 1.12 square kilometers of natural

DAY 5

Yeosu - Jeonju

★Gokseong Train Village [Includes Railbike - 4pax per cart]

A train theme park built using old Gokseong Station and abandoned railway lines.

★ Damyang Bamboo Park

Bamboo Park encapsulates the value of bamboo trees.

★ Hanbok Touring in Jeonju Hanok Village

*Includes Hanbok and lady headpiece

There are over 800 traditional Korean honok houses.

DAY 6

Jeonju - Seoul

⊙Yeouido Cherry Blossom Festival

More than 1,600 Yoshino cherry trees of Jeju origin will bloom along the Han River basked in spring fragrances.

Gwangjang Market

It was the first permanent market in Korea and one of the best places to go for authentic Korean street food in Seoul.

⊙Insadong

DAY 7

Seoul

Compulsory Shopping Stops

[Ginseng Outlet] [Healthy Liver Shop] [Cosmetic Duty Free]

⊙Myeongdong

★ Deoksu Palace **Closed every Monday

Located on the most prosperous street in Seoul, famous for its charming stone wall street.

DAY 8

Seoul - Incheon **₹** Kuala Lumpur

OLocal Products & Souvenir Store

Proceed to airport for your flight back home with unforgettable memories.



学习制作鲜鱼饼: 韩国鱼饼DIY | 韩国首个缆车: 松岛缆车 | 穿越时空回到朝鲜时代: 穿韩服逛韩屋村

韩版马丘比丘: 甘川文化村 | 韩国最美丽的拍照地点: 顺天湾生态公园 | 首尔最大传统市场: 广藏市场 | 具有1000多年的历史: 谭阳郡竹公园

[享受]

韩国人气小吃: 黑糖饼

赏樱趣: 镇海樱花节 | 迎月山 | 汝矣岛樱花节

必吃: 韩式烤肉 | 篸鸡汤 | 韩式部队锅 当地人菜单: 韩定食 | 竹米套餐 | 韩式拌饭 + 传统煎饼

[EXPERIENCE]

Learn to make your own fresh fish cake: DIY Fish Cake | Korea's first cable car: Songdo Cable Car | Experience Hanbok the Joseon Dynasty clothing

[ATTRACTIONS]

Korean Machu Picchu: Gamcheon Cultural Village | Korea's Most Beautiful Photography Spots: Suncheon Bay Ecological Park | Seoul's Largest Traditional Market: Gwangjang Market | Damyang Bamboo Park with a history and tradition over 1000 years

[ENJOY]

Korea Famous Street Food: Ssiat Hotteok

Cherry Blossom Hotspot: Jinhae Cherry Blossom Festival | Dalmaji Hill | Yeouido Cherry Blossom Festival

[GOURMET]

Must Eat: Korean BBQ | Ginseng Chicken Soup | Korean Army Stew | Eat Like Local: Hanjungsik | Bamboo Rice Set | Bibimbap +



餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATION

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	特选酒店 SELECTED HOTELS	
1	-	-	-	On Board	
2	机上用餐 On Board	韩式土豆炖排骨汤 Korean Gamjatang	韩定食 Hanjungsik	STX费利克斯套房酒店 或 同级 Felix by STX Hotel & Suite or Similar	
3	酒店 Hotel	午餐自费 Own Expenses	安东炖鸡 Andong Braised Chicken		
4	酒店 Hotel	蛤蜊海鲜面 Clams Seafood Noodle	韩式辣炒猪肉片 Pork Bulgogi	丽水Vanezia酒店 或 同级 Yeosu Vanezia Hotel or Similar	
5	酒店 Hotel	竹米套餐 Bamboo Rice Set	韩式烤肉 Korean Bbq	全州Best Western Plus酒店 或 同级 Jeonju Best Western Plus Hotel or Similar	
6	酒店 Hotel	韩式拌饭 + 传统煎饼 Bibimbap + Traditional Pancake	鲍鱼篸鸡汤 Abalone Ginseng Chicken Soup	首尔Novotel Ambassador东大门酒店 或 同级 Seoul Novotel Ambassador Dongdaemun Hotel or Similar	
7	酒店 Hotel	海鲜自助餐 Seafood Buffet	晚餐自费 Own Expenses		
8	乌冬面 – 马航 / 酒店用餐 – 韩航 (如乘搭韩航午餐自费) Udon Noodles for MH / Hotel Breakfast for KE (Lunch on Own Expenses for KE group)				

Travel Essentials

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice
- AVSB reserves the right to make changes to or cancel the illinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force
- AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations my/web/terms.php
- All pictures shown are for illustration purpose only

Note: AVC refers to Apple Vacations Sdn Bhd

Korea Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
 Triple Room Third person shall be based on rollaway bed.
 Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
 Compulsory Shopping Stops All tour members are required to visit the compulsory shopping stops (approximately 1 hour) but are not obligated to purchase anything. AVC reserves the right to collect a penalty of RM600 per person should any tour member fail to visit the specified shopping stops.

护照或签证 – 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并且取得必要的签证和准证。 旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动。恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间,蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗漏,本公司一概不负责,并
- 且保留更正的权利。
- 品体量工品(1910年)。 每位参与蘋果旅遊团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如:交通 延误(取消、天气、疾病、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,蘋果旅遊一概不负责,旅客 需自行负责额外的费用。
- 5. 详情条例,请参阅生据背页或浏览 https://www.applevacations.my/web/terms.php 6. 以上图片仅供参考,请以实物为准。

- 韩国团 附加条规: 1. 所有行程以中文讲解为主。

- 二人房-房内第三名住客的床褥,将以折叠式为准。 因费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。 指定购物站 所有团员必须停留在指定的购物站约1小时,但不强制购买任何商品。若任何团员 没有停留在有关地点, 蘋果旅游有权利征收600令吉/人的款项。

For	Agent	Use	Only:

Updated Date: OCT 2023